

Gunn Connection

Friday, February 9, 2018

In This Issue

[Calendar](#)

[Gunn](#)

[Gunn Athletics](#)

[PAUSD & PTAC](#)

[Community](#)

Quick Links

[Gunn HS Website](#)

[Infinite Campus](#)



Calendar

Fri, Feb 9

Staff Appreciation Lunch, 11:45 AM, Staff Lounge

Jazz Guest Artist Concert, 7:30 PM, Paly PAC

Mon-Thu, Feb 12-15

Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Fri, Feb 16

NO SCHOOL - Staff Development Day

Mon, Feb 19

NO SCHOOL - President's Day

Tue-Fri, Feb 20-23

Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Fri, Feb 23

Junior Parents Network, 8:30 AM, Staff Lounge

Winter Dance, 7 PM, Bow Gym

星期五, 2月9日

员工感谢午餐, 上午11:45, 员工休息室

爵士嘉宾艺术家音乐会, 7:30 PM, Paly PAC

星期一, 2月12日至15日

备用课时表 (请参阅日历 [Calendar](#))

星期五, 2月16日

学校无课- 工作人员发展日

星期一, 2月19日

学校无课 - 总统日

2月20 - 23日 星期二至星期五

备用时间表 (请参阅日历 [Calendar](#))

星期五, 2月23日

11年年级家长联络会议, 上午8:30, 员工休息室

冬季舞会, 下午7点, BOW健身房

Gunn

T1 Caroline 2019

Gunn/Paly 41st Annual Jazz Guest Artist Concert featuring Demetri Matheny

Fri, Feb 9, 7:30 PM, Palo Alto High School PAC

Join the Paly Jazz Ensemble and the Gunn Big Band Jazz Ensemble as they present the 41st Annual Guest Artist Concert featuring Demetri Matheny. Matheny is celebrated for his warm tone, soaring lyricism and masterful technique. American musician Dmitri Matheny has been lauded as "one of the most emotionally expressive improvisers of his generation" (International Review of Music). First introduced to jazz audiences in the 1990s as the protege of Art Farmer, Matheny has matured into "one of the jazz world's most talented horn players" (San Francisco Chronicle). Booster passes will not be accepted for this concert. Tickets are \$5 students and \$10 adults at the door - proceeds go to support the Guest Artist's appearance.

Gunn / Paly第41届以Demetri Matheny为特色的爵士嘉宾艺术家音乐会

星期五, 2月9日, 晚上7:30, 帕洛阿尔托高中演出中心

请来参加Paly爵士合奏团和Gunn Big Band爵士合奏团呈现的第41届以Demetri Matheny为特色的爵士嘉宾艺术家音乐会。Matheny以温暖的音调, 高亢的抒情和高超的技巧而闻名。美国音乐家德米特里·马特尼 (Dmitri Matheny) 被誉为“他那一代最具有情感表现力的即兴表演者”之一 (国际音乐评论)。Matheny在20世纪90年代首次被介绍给爵士乐观众, 成为“艺术农民” (Art Farmer) 的保护者, 并成为“爵士世界最具天赋的喇叭演奏者之一” (San Francisco Chronicle)。音乐会不接受助推会员通行证。现场门票是5美元学生票和\$ 10成人票- 收益会去支持嘉宾艺术家的外观。

Gunn International Potluck Planning Meeting

Wed, Feb 14, 12 PM, Staff Lounge

The annual Gunn International Potluck is Thursday, April 19th at lunchtime. Any parent interested in either helping to organize the potluck or lead a country table can come to the planning meeting on Wednesday, February 14th in the Staff Lounge starting at noon. Last year, the international menu included Chinese, Japanese, Mexican, Indian and American dishes, plus many more. The International Potluck is held during Gunn's International Week festivities from April 16-20 with the World Languages Department. In March, the Gunn Connection will post a sign-up list for those interested in bringing a dish. If you are interested, please contact: GunnPTSA@gmail.com.

Gunn国际聚餐计划会议

星期三, 2月14日, 中午12点, 员工休息室

一年一度的Gunn国际聚餐是在4月19日星期四的午餐时间。任何有兴趣协助组织聚餐或带领国家餐桌的家长可于2月14日 (星期三) 中午在职员休息室参加计划会议。去年, 国际菜单包括中国, 日本, 墨西哥, 印度和美国的菜肴以及更多菜肴。国际美食聚餐于4月16 - 20日举行的Gunn国际周活动期间与外语部门举行。今年三月, Gunn Connection将为兴趣的带菜的家长发布报名名单。如果您有兴趣, 请联系: GunnPTSA@gmail.com。

Call for Site Council Parent Representatives

Application deadline: Fri, Feb 23

The [Gunn Site Council](#) needs two (2) parent representatives to serve a two-year term starting next August. Are you interested? Click [here](#) for more information. Questions? Please email to klaurence@pausd.org. Please complete the [online application form](#) by Friday, February 23rd, 2018. Alternatively, copy, complete, and email the online form and email to melder@pausd.org, fax to (650) 493-7801, or mail to Gunn High School, 780 Arastradero Rd, Palo Alto, CA 94306.

征求现场委员会的家长代表

申请截止日期：2月23日星期五

Gunn现场委员会需要两名家长代表从明年八月开始服务，任期两年。你感兴趣吗？点击[这里](#)查看更多信息。有问题吗？请发送电子邮件至klaurence@pausd.org。请在2018年2月23日（星期五）之前完成网上申请表格。或者，复制，填写并发送电子邮件至melder@pausd.org，传真至（650）493-7801或邮寄至Gunn高中，780 Arastradero Rd, Palo Alto, CA 94306。

Jasmine

Su Hong Dine Out Night - Senior Class Fundraiser

Wed, Feb 28, 11:30 AM-3 PM and 4:30-9:30 PM, Su Hong Restaurant, 4256 El Camino Real, Palo Alto
Save the date! Mark your calendars for our next senior class fundraiser. Come support the senior class--join us for lunch and dinner at Su Hong Restaurant at 4256 El Camino Real in Palo Alto. A generous **25%** of your dine in and take out purchases will be donated to Gunn to benefit the Class of 2018 Graduation Activities. *No flyer necessary, just mention that you are with Gunn High School.* The senior class thanks you for your support!

苏杭晚宴-毕业班级筹款人

2月28日上午11:30和下午4:30-9:30，苏杭餐厅，4256 El Camino Real, Palo Alto。

保存日期!为我们下一届的高级课程募款活动标上你的日历。来支持我们的高级课程吧——和我们一起在苏杭餐厅吃午餐和晚餐，在帕洛阿尔托的4256 El Camino Real餐厅。在你的宴请中，有25%的人将会被捐赠给GUNN，为2018年的毕业活动提供帮助。没有传单，只要提到你GUNN高中。毕业班感谢您的支持!

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

2018 Gunn Lunar New Year Lunch

Fri, Feb 9, 11:45 AM-2:45 PM, Staff Lounge

We are hosting a luncheon for Gunn teachers and staff to celebrate the Lunar New Year, Year of the Dog. The PTSA provides the funding for this event, and we need some food donations and volunteers. We really appreciate your support. If you have any questions, please contact Tina Li (tinali1@gmail.com), Linda Duan (duanly2000@gmail.com), Lisa Feng (lfxie@yahoo.com) or Vanessa You (vanessa.you@gmail.com). Here is the link, please take a look: <http://signup.com/go/anGYUHP>.

2018年农历新年午餐

星期五，2月9日，11:45 AM-2:45 PM，员工休息室。

我们正在为Gunn老师和工作人员举办午宴来庆祝农历新年。PTSA为这次活动提供资金，我们需要一些食物捐赠和志愿者。我们非常感谢你的支持。如果你有任何问题，请联系Tina Li (tinali1@gmail.com)、

Linda Duan (duanly2000@gmail.com)、Lisa Feng (lfxie@yahoo.com)或Vanessa you

(vanessa.you@gmail.com)。这是链接,请看看:<http://signup.com/go/anGYUHP>。

World Language Placement Test for Native Speakers

Mon, Feb 12, 3-4 PM, Room G-5

The World Language Placement Test for native speakers of the languages taught at Gunn (Mandarin, Spanish, French, German, Japanese) and for families new to the district will be administered at Gunn on Monday, February 12 from 3-4 PM in G-5 (Language Lab) at Gunn HS. Please sign up in advance. Contact Liz Matchett, lmatchett@pausd.org, for more info.

世界语言测试

星期一，2月12日，下午3-4点，G-5房间。

将于2月12日(星期一)下午3点至4点在Gunn HS的语言实验室，对在Gunn(普通话、西班牙语、法语、德语、日语)和新到该地区的家庭使用的语言进行世界语言测试。请提前报名。了解更多信息，联系Liz

Matchett, lmatchett@pausd.org

Karly

CIEE Global Navigator Scholars Program

Deadline: Thu, Feb 15

The final deadline for the CIEE Global Navigator Scholars program is approaching. February 15 is the last date you may apply and still receive financial assistance through the special grant Gunn has received for summer study abroad. This grant is intended to help make study abroad affordable for all students at Gunn, regardless of economic circumstances. There are programs in many languages, and many countries. You do not have to be studying a language in order to apply or receive assistance. Please contact Gunn WL Instructional Supervisor Liz Matchett for more information: lmatchett@pausd.org.

CIEE全球探索学者计划

截止日期：二月十五日（星期四）

CIEE全球探索学者计划的申请最后期限即将到来。2月15日是您可以申请的最后一个日期，并且仍然可以通过Gunn收到的暑期留学特别津贴获得经济援助。这笔资助旨在帮助所有Gunn学生能够负担得起在海外学习，而不管家里经济状况如何。有许多种语言和许多国家的项目。你不必学习一种语言才能申请或者得到资助。请联系Gunn 世界语言部门的教学主管Liz Matchett获取更多信息：lmatchett@pausd.org。

Look Who's Running in the Juana Run!

Sat, Feb 24

Run with 3-time Olympian and DMR world record holder [Shannon Rowbury](#) in the Juana Run. 8K, 5K fun run, 1 mile and kids' races. Benefits Gunn High School Sports Boosters, Juana Briones PTA and the West Valley Track Club. Find out more and register at www.juanarun.org.

来看看都有 在参加胡安娜奔跑活 ！

星期六，二月二十四日

来参加Juana Run胡安娜奔跑活，与参加3次奥运会的选手的以及DMR世界保持者Shannon Rowbury一起来跑。8千米，5千米趣味跑，1英里跑和孩子的比。此次活 的收入将 助Gunn高中体育助推器，Juana Briones PTA和西谷West Valley田径俱 部。在www.juanarun.org了解更多信息并注册。

20 Parent Chaperones Needed for Community Service Day

Thu, Mar 1, 8:15 AM-2:15 PM

Each year, Youth Community Service (YCS) sponsors the popular Community Service Day. On Thursday, March 1st, adult chaperones are needed to accompany, support and participate with the

student-led teams, which are transported by bus to the off-campus service sites. (Each chaperone will receive a chaperone resource packet.) Last year over 200 students served multiple sites. This year's 10 sites include the Baylands, Animal Assisted Happiness and the Magical Bridge Foundation. A website for sign-ups will be available very soon. If you can chaperone and participate in this highlight of volunteer service and learning for our students please reply as soon as possible to nhesterman@pausd.org AND ashley@youthcommunityservice.org. Better yet, grab a friend and sign up for a site together. [Sign up here](#).

社区服 日 需要20位家 工

周四, 三月1日, 早上8:15 至下午2 : 15

青年社区服 (YCS) 每年都会主 社区服 日。3月1日星期四, 需要成年人 工来陪伴, 支持和参加由学生的, 乘坐公交 到校外的服 点参加活 。(每个 工都会收到 工 指 材料。)去年有超 200名学生服 多个地点。今年的10个地点包括Baylands, 物 助幸福, 和神奇 梁基金会。注册网站将很快投入使用。如果您可以做 工并参加 个志愿者服 , 学生学 的重大活 , 尽快回复至 nhesterman@pausd.org和ashley@youthcommunityservice.org。更好的是, 找一个朋友和您一起登 。在此注册 : [Sign up here](#).

Gunn Athletics

Emily Chow

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Athlete Recognition

Gunn Sports Boosters would like to recognize **Jessalyn Grant-Bier** for Girls Basketball as honorable mention this week for athletes. Go Titans!

Young Varsity Team Holding Their Own

The Gunn Girls Varsity Soccer won their game on Monday, January 29, against the Monte Vista Matadors. The young Gunn team has nine freshman on the roster and is in second place in the league with an overall record of 5-2-0. Congratulations Titans!

The Gunn Sports Boosters Needs You!

Gunn Sports Boosters will have at least three positions open for the 2018-2019 year. We are looking for a President, Treasurer and Public Relations positions to be filled. If you are interested, please email pep@pamperez.com.

来自上一个问题 :

运动员提名

Gunn Sports Boosters希望本周为女运动员Jessalyn Grant-Bier提名。 好样的泰坦 !

年轻的varsity拥有自己的队伍

1月29日星期一Gunn Girls Varsity Soccer在Monte Vista Matadors比赛中赢得了比赛。 年轻的Gunn队在名单上有9个高一新生, 排在联盟第二位, 总成绩为5-2-0。 祝贺泰坦 !

Gunn体育需要你 !

Gunn Sports Boosters将在2018-2019年至少有三个职位开放。 我们正在寻找一个总统, 司库和公共关系职位来填补。 如果您有兴趣, 请发送电子邮件至pep@pamperez.com。

PAUSD & PTAC

T5 Eric W

##B9K## Superintendent's Weekly Message from Friday, Feb 2

We will re-post Karen Hendricks' Weekly communications here each week, in case you missed it on her previous Infinite Campus email to you. Click [here](#) for the message.

##新消息## 一月十九日(星期五)的“学监周报”

每周，我们都将在这里重新发布 Karen Hendricks 的“每周通讯”，以防您错过之前的 Infinite Campus 电子邮件。点击[此处](#)以查阅周报。

2018 Annual Sweetheart Awards - Call for Nominations

Submit Nominations by Thu, Feb 15

Is there a bus driver, friend, teacher, administrator, neighbor, aide, crossing guard, coach, fellow student, therapist, physician, volunteer or relative that has done something (however large or small) for your special needs child with an IEP or 504? Honor that person by nominating him or her for a CAC Sweetheart Award. Submit nominations using this online form before Thursday, February 15th (early submissions welcome): <http://tinyurl.com/cac2018sweethearts>. The Awards Ceremony will be on Wednesday, February 28th from 6-8pm at Nixon Elementary School. For more information or questions contact sweethearts.award@gmail.com or go to www.cacpaloalto.org. Co-sponsored by Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education and the Palo Alto Council of PTAs.

2018 “年度甜心奖(Annual Sweetheart Awards)” - 提名者搜集中

是否有一名校车司机、朋友、老师、管理员、邻居、助手、过路警卫、教练、同学、治疗师、医生、志愿者或亲戚帮助过您有特殊教育需求的孩子（无论事件大小）？您可以通过在 CAC甜心奖 (CAC Sweetheart Award) 中提名他(或她)来褒奖此人。请在 二月十五日星期四 之前使用此在线表格提交提名（欢迎提前提交）：<http://tinyurl.com/cac2018sweethearts>。颁奖典礼将于 二月二十八日星期三下午六点至八点 在 尼克松小学(Nixon Elementary School) 举行。更多信息请联系 sweethearts.award@gmail.com 或浏览 www.cacpaloalto.org。由帕洛阿尔托特殊教育社区咨询委员会和帕洛阿尔托PTA委员会共同组织。

##B9K## Secondary School Lunch Ala Carte Tasting Day

Thu, Feb 22, 2:30-5 PM, JLS Training Room (Rm 730)

The Student Nutrition Services Department, in conjunction with the PAUSD Wellness Council, has been requested to review and adjust the ala carte snack selections available for students to purchase at the secondary schools. The main emphasis of the review is to offer healthier alternatives. All secondary students, parents and interested community members are welcome. Student and parent input into the potential replacements is important. Feedback and any additional suggestions will be collected via a short survey conducted at the event. There will be a Label Reading Activity available for students and chance to win prizes in a drawing. It is our plan to begin making changes effective the week students return from Spring Break.

##新消息## 中学午餐单点菜品品尝日(Ala Carte Tasting Day)

二月二十二日星期四, 下午两点半至五点, JLS训练室(730室)

学生营养服务部门(Student Nutrition Services Department) 和 PAUSD健康委员会(PAUSD Wellness Council) 被要求去审查和调整供学生在中学购买的单点菜品零食选择。审查的主要重点是提供更健康的替代品。欢迎所有中学生、家长和有兴趣的社区成员。学生和可能对可能的替代品的提议很重要。反馈和任何其他建议将通过在活动中通过简短调查收集。将为学生提供 标签阅读活动(Label Reading Activity), 并有机会在绘画活动中赢得奖品。我们计划从春假期间开始进行有效的改变, 让学生返校的那个星期就能感受到。

T6 Angela

Nominate Great People for Awards

Deadline for Nominations: Mar 1

Call for Nominations for HSA 2018

Each year the Palo Alto Council of PTAs may bestow one of several California State PTA Honorary Service Awards to individuals or organizations that have demonstrated outstanding service to children and youth in our community. The individuals or organization nominated must make far-reaching, notable contributions. The PTA Council HSA Committee selects persons or groups who have benefited children and youth on a district-wide or Palo Alto community level. We also have a new award that debuted last year that honors exceptional PTA volunteers at the unit (school) level. Each PTA may nomination one person. If you know of someone or an organization that deserves to be honored at this level, please complete this form: [Nominations for HSA2018](#). Recipients will be announced at our Honorary Service Award Reception on Thursday, April 26, 2018. Visit here past recipients <https://ptac.paloaltopta.org/honorary-service-awards/>.

****新**提名大人物获奖**

提名截止日期：三月一日

每年，帕洛阿尔托PTA理事会都可以将多个加利福尼亚州PTA荣誉服务奖颁发给我们社区为儿童和青少年提供卓越服务的个人或组织。提名的个人或组织必须做出深远的，值得注意的贡献。PTA理事会HSA委员会在全区或帕洛阿尔托社区层面挑选有利于儿童和青少年的个人或团体。我们还有一个新的奖项，去年首次颁发，奖励单位（学校）级别的特殊PTA志愿者。每个PTA可以提名一人。如果您知道某个人或组织在这个级别上应该得到尊重，请填写以下表格：[Nominations for HSA 2018](#) HSA 2018提名人员将在2018年4月26日星期四的荣誉服务奖招待会上公布。：<https://ptac.paloaltopta.org/honorary-service-awards/>.

##B9K## We want YOU to be on the PTA Council Board

The PTA Council Nominating Committee is currently seeking both nominations and expressions of interest from individuals in the community who would like to learn more about becoming a member of the PTA Executive Board for the 2018/19 school year. We are looking for community members who demonstrate strong leadership skills and have a passion for improving the educational experience of all students, preferably have experience on their school PTA or site council, and are interested in stepping into a leadership role at the district level. PTA Council Officers and VPs: President, Executive Vice President, Secretary, Treasurer, Historian, VP Advocacy, VP Communications, VP Community Outreach, VP Education, VP Health & Wellness, VP Parent Education, Auditor, VP Leadership Services. To find out more contact: PTA Council Nominating Committee Chair - pat@magic.com.

****新**我们希望您参加PTA理事会**

PTA理事会提名委员会目前正在寻求社区个人的提名和表达意向，他们希望更多地了解如何成为2018/19学年PTA执行委员会的成员。我们正在寻找那些表现出强大的领导能力，对提高所有学生的教育经验有激情的社区成员，最好在学校PTA或现场委员会有经验，并有兴趣在区级担任领导角色。PTA理事会官员和副总裁：总裁，执行副总裁，秘书，司库，历史学家，副总裁宣传，副总裁沟通联络，副总裁社区拓展，副总裁教育，副总裁健康，副总裁家长教育，审计，副总裁领导服务。欲了解更多联系方式：PTA理事会提名委员会主席 - pat@magic.com

Community

T7 George C

Buddies4math: Making Math Fun!

Various Fridays, Feb-Apr, 4-5 PM & 5-6 PM, Mountain View elementary school sites (see below)

An award winning program staffed by Gunn students, come join [Buddies4math](#) to teach elementary students Math through games and play! A wonderful volunteering opportunity for Gunn students to take on leadership roles and work closely with second-fifth graders on improving and building Math fluency. Volunteer hours count towards community service. Interested? Sign up [HERE](#).

Where: [Mariano Castro Elementary School](#), 505 Escuela Ave, Mountain View; [Edith Landels Elementary School](#), 115 W Dana St, Mountain View; [Monta Loma Elementary School](#), 460 Thompson Ave, Mountain View

Dates: Feb 9 & 16; Mar 2, 9, 16, 23 & 30; Apr 6, 20 & 27

Time: Two sessions available--4:00-5:00 PM and 5:00-6:00 PM

Contact: buddies4math@gmail.com

Buddies4math : 数学乐趣 !

星期五, 2月到4月, 下午4-5点和5-6点, 山景小学校园 (见下文)

一个由Gunn学生组成的屡获殊荣的项目, 通过游戏来教小学生数学! 为Gunn学生提供一个很好的志愿者机会, 担任领导角色, 并与二年级学生密切合作, 共同提高数学程度。志愿者小时计入社区服务。感兴趣吗? 在此注册。

地点: 山景505 Escuela Ave, Mariano Castro小学; Edith Landels小学, 115 W Dana街, 山景城; 蒙塔洛马小学, 460汤普森大道, 山景

日期: 2月9日和16日; 3月2日, 9日, 16日, 23日和30日; 4月6日, 20日和27日

时间: 两场会议 - 下午4:00-5:00和下午5:00-6:00

联系方式: buddies4math@gmail.com

Palo Alto Summer Camp Fair

Thu, Mar 1, 5:30-7 PM, Ohlone Elementary School Multi-Purpose Room, 950 Amarillo Ave

Discover terrific summer camps (for grades K-12) all around Palo Alto, meet camp vendors in person, and get help planning a summer your entire family will love. Free to attend. Free pizza for the first 100 attendees, plus activities for kids, giveaways, and camp discounts. More info [here](#).

Palo Alto夏令营信息集会

星期四, Mar 1, 5:30-7 PM, Ohlone Elementary School Multi-Purpose Room, 950 Amarillo Ave

在Palo Alto周边, 发现好的夏令营 (适用于K-12年级), 亲自与营地销售商见面, 规划全家人都会喜欢的夏天活动。免费参加。前100名参与者的免费比萨饼, 以及儿童, 赠品和营地折扣活动。更多信息在这里 [here](#).

2018 Palo Alto Chinese New Year Fair

Sun, Mar 4, 2-5 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd

The Palo Alto Chinese Community cordially invites you and your family to celebrate the 2018 Chinese New Year. This event features performances of Chinese folk music, instruments, and dances by students from the Palo Alto Unified School District and showcases Chinese art, exhibitions, game booths, delicious foods and much more! The event is free and food will be sold for fund-raising to support Palo Alto schools. This festive event is organized by the Palo Alto Chinese Parents Community in collaboration with the City of Palo Alto, the Palo Alto Council of PTAs, Mitchell Park Library, and Palo Alto Family YMCA. Parking is limited, so please walk, bike, or share a ride. Questions? Email Hannah Lu at hannahlu00@gmail.com.

2018年Palo Alto农历中国新年活动

星期日, 3月4日下午2点至5点, Mitchell公园社区中心, 3700 Middlefield rd, Palo Alto华人社区诚挚地邀请您和您的家人来庆祝2018年的中国新年。本次活动有Palo Alto联合学区学生演出的中国民族音乐, 舞蹈, 展示中国艺术的展览, 游戏摊位, 美味佳肴等等! 活动是免费的, 食品将出售用于支持Palo Alto学校筹款。这个节日活动由Palo Alto华人家长社区与Palo Alto市, Palo AltoPTA委员会, 米切尔公园图书馆和Palo Alto家庭基督教青年会合作举办。停车位有限, 请尽量走路或骑自行车以及共乘车。有问题? 请联络电子邮件Hannah Lu hannahlu00@gmail.com。

T8Danny

Paly Theatre Presents the World Premiere of "Venture"

Fri & Sat, Mar 9-10; Fri & Sat, Mar 16-17, 7:30 PM; Thu, Mar 15, 4 PM; Sun, Mar 18, 2 PM, Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd

Join the excitement at the world premiere of the musical Venture. Gender politics, the challenges of love and ambition, a tech dynasty, how does a young woman in Silicon Valley figure it all out? Venture is a modern love story that follows the path of one woman as she makes her way through the complex, cutthroat Silicon Valley tech culture while navigating her deepening relationship with her boyfriend.

Finding balance proves difficult. Rivals seek to destroy her. Mentors teeter on the brink of their own destruction. Who can she trust? How does a young visionary woman find her future? What will she risk in order to change the world? Tickets are \$15 adults, \$10 students/seniors. Reserved seating at <https://www.palytheatre.com/tickets/>. Box office opens one hour prior to curtain.

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Blind Date with a Book

Month of February, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Go on a blind date with a book! If your blind date with a book doesn't work out, then check out a new one. No hurt feelings! Review your book date for a chance to win prizes.

AI for Girls

Sundays, Feb 11, 18, 25, 10:30 AM-12:30 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

This workshop aims to teach middle and high school girls Artificial Intelligence (AI) and Machine Learning techniques. Participants should be very familiar with Python. Please bring your laptops. Grades 8-12 only. Please register [here](#).

全球首映戏剧“创业”在Paly剧院上演

星期五和星期六，3月9 - 10日;星期五和星期六，3月16 - 17日，晚上7:30;星期四，三月十五，四点太阳，3月18日下午2点，帕洛阿尔托高中表演艺术中心，Embarcadero路50号

享受在音乐风投全球首映的兴奋。性别政策，爱与野心的挑战，科技王朝，硅谷的一名年轻女子如何看待这一切？“创业”是一个现代的爱情故事，由女主的视角上演。她经过复杂的，残酷的硅谷科技文化的冲刷，并她的男友的航海加深关系。这是很难找到平衡的。竞争对手试图摧毁她。导师濒临毁灭的边缘。谁可以信任？一个年轻的有远见的女人如何找到自己的未来？她为了改变世界将冒什么风险？门票是\$ 15成人，\$ 10学生/老人。保留座位在<https://www.palytheatre.com/tickets/>。开幕前一小时票房开放。

来自上一个问题：

与书约会

二月份，米歇尔公园图书馆，3700米德菲尔德路，帕洛阿尔托

和一本书相约吧！如果你对这本书不感兴趣，那就看看新的一本。不需要不好意思！检查你借书日期有机会赢得奖品。

女生AI组

星期日，2月11日，18日，25日，10:30~12:30，米洛切公园图书馆，3700米德菲尔德路，帕洛阿尔托

本次研讨会旨在教授中学和高中女生的人工智能（AI）和机器学习技巧。参与者应该非常熟悉Python。请带上你的笔记本电脑。仅8-12年级。请在这里注册。

T9 Richard

Let's Talk

Mon, Feb 12, 7-9 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

A chance to ask questions and share ideas, resources, and support with other parents of students with IEPs, 504s, learning differences, mental health challenges, etc. All are welcome, participants must respect confidentiality. Organized by SELPA 1

CAC. <http://www.selpa1cac.org>

我们来聊聊吧

时间地点：星期一，2月12日，晚上7-9点，Los Altos图书馆，13 S. San Antonio Road, Los Altos

让您有机会向其他家长提问、分享想法和资源，以及与其他IEPs、504s、学习差异和心理健康挑战等问题的学生家长互相支持。欢迎参加，参与者必须遵守信息保密规则。由SELPA 1 CAC组织。 <http://www.selpa1cac.org>

Valentine Party

Tue, Feb 13, 4-6PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd.

Make crafts if you hate or love Valentine's day! Join us for LED lit up cards, button making, pencil duct tape roses, chocolate and contests. Whether you loathe the holiday or not, there is something for everyone. Grades 5-12. Please register here.

情人节派对

时间地点：星期二，2月13日下午4-6点，Mitchell公园图书馆，3700 Middlefield Rd

请来制作工艺吧，无论你喜欢或者讨厌情人节！加入我们的LED照明卡、按钮制作和铅笔胶带玫瑰制作，还有巧克力和比赛活动。无论你是否喜欢这个假期，每个人都能得到一些东西。5 - 12年级学生请在这里注册。

Parent Chat

Tue, Feb 13, 7-8:30 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Road, Los Altos

Are you concerned about the emotional well-being of your child? Come to Parent Chat, peer to peer support for parents of teens. Hosted by the Mental Health Subcommittee of SELPA 1 CAC. <http://www.selpa1cac.org>

家长聊天

时间地点：星期二，2月13日，晚上7-8：30点，Los Altos图书馆，13 S. San

Antonio Road, Los Altos

你关心自己孩子的情绪健康吗？请来家长聊天，这里提供一对一家长咨询活动。由SELPA 1 CAC的精神健康小组委员会主持。 <http://www.selpa1cac.org>

Electric Bike Building Competition

Register by Fri, Feb 16

Excited about bikes and electricity? Silicon Valley Clean Energy is inviting high schools in their service areas to build an electric bike, compete and win a scholarship prize. Form a team and register by February

16. Details: https://www.svcleanenergy.org/news_items/view/1080.

电动自行车制作比赛

请与2月16日星期五前登记

对自行车和电力感兴趣吗？硅谷清洁能源公司邀请他们所处服务地区的高中生来参加制作电动自行车比赛并赢得奖学金。请学生们组队，并在2月16日前注册参加。详情请登：

https://www.svcleanenergy.org/news_items/view/1080

For older Community announcements, see Recent Issues of the Gunn Connection.

若想了解以前的社区通知，请看近几期的Gunn Connection。